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RG.0012.23.2013 

 
Protokół Nr 23/13 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 
odbytego w dniu 25 czerwca 2013 roku. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1309 a zakończyła o 1452. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, 
który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad ( na 5 
Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności znajduje się w załączeniu do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak  przedstawił proponowany porządek obrad. 
Porządek obrad Komisji przyjęto bez uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Przed przystąpieniem do rozpatrzenia projektów uchwał na najbliższą sesję 
Przewodniczący Komisji udzielił głosu Inspektor ds. oświaty Joannie Dudzińskiej. 
P. Dudzińska poinformowała, że Wójt Gminy wystąpił z inicjatywą uhonorowania i 
nagrodzenia dwóch uczniów – po jednym ze szkół podstawowych i  publicznych 
gimnazjów z terenu gminy, którzy w I semestrze osiągnęli bardzo dobre wyniki w 
nauce i takież zachowanie. Nadmieniła, że o wytypowanie uczniów Wójt zwrócił się 
do dyrektorów szkół, którzy w odpowiedzi  zgłosili kandydatury uczniów. Obecnie 
Wójt zwrócił się do Komisji o wybranie 2 uczniów z zaproponowanej listy.  
Po przeanalizowaniu kandydatur, na podstawie wyników w nauce, osiągnięć i 
zachowania, Komisja zaproponowała, aby nagrodzić po dwóch uczniów ze szkół 
podstawowych i gimnazjów, którzy osiągnęli porównywalne, wysokie wyniki. W 
tym kontekście  Komisja wskazała uczniów: ze szkół podstawowych – Aleksandrę 
Puzio ze szkoły podstawowej w Woli Rzeczyckiej i Wiktorię Mazur ze szkoły 
podstawowej w Rzeczycy Długiej oraz gimnazjów – Agnieszkę Urbańską z 
gimnazjum w Chwałowicach i Jakuba Maciurzyńskiego z gimnazjum w Radomyślu 
nad Sanem. 
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Powyższe stanowisko zostało przyjęte w głosowaniu jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy miejscowości 
Dąbrowa Rzeczycka przedstawiła Izabela Szałaj – inspektor ds. wdrażania 
projektów inwestycyjnych. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego 
Centrum Edukacji Ekologicznej w Radomyślu nad Sanem przedstawiła Z-ca Wójta 
Gminy Małgorzata Nowak. 
Po rozpatrzeniu treści Regulaminu Organizacyjnego Centrum Edukacji 
Ekologicznej Komisja wystąpiła z następującym wnioskiem: 
W Rozdziale III w § 7 Regulaminu dopisać nowy ustęp 5 w proponowanym 
brzmieniu: Corocznie po zakończeniu roku kalendarzowego Centrum Edukacji 
Ekologicznej przedkłada Radzie Gminy sprawozdanie ze swej działalności. 
W głosowaniu poprawka została przyjęta jednogłośnie – 5 głosów „za”. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem 
przedstawiła Z-ca Wójta Gminy Małgorzata Nowak. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” - 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/4/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl nad Sanem oraz projekt 
uchwały Rady Gminy w sprawie ceny stawek opłat zapewniających pokrycie 
kosztów zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl nad 
Sanem przedstawił jednocześnie likwidator ZGK Lesław Pater. 
Komisja przyjęła następujące stawki opłat: 

1) Dla I grupy taryfowej – 4,10 zł plus obowiązujący podatek VAT w wysokości 
8% czyli razem 4,43 zł, 

2) Dla II grupy taryfowej – 5,50 zł plus obowiązujący podatek VAT w 
wysokości 8% czyli razem 5,94 zł. 

W głosowaniu powyższe stawki opłat przyjęto jednogłośnie - 5 głosów „za”. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Radomyśl nad Sanem został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 5 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wymagań jakie powinny 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenia 
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działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił likwidator 
ZGK  Lesław Pater. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 
głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 
Magdalena Grębowiec. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 5 
głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/8. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu 
nad Sanem „w likwidacji” za 2012 rok przedłożyła likwidator GSPZOZ Anna 
Typiak. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w głosowaniu – 5 
głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/9. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012r. został przedstawiony  
przez Skarbnik Gminy Annę Szeligę. 
Skarbnik Gminy poinformowała o pozytywnej opinii, wyrażonej uchwałą 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w kwestii sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012r. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję w 
głosowaniu – 5 głosów „za” – jednogłośnie. 
 
Ad.IV/10. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu za 2012r.  został pozytywnie zaopiniowany przez 
Komisję w głosowaniu – 5 głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/11. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 
głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad.IV/12. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej przedstawiła 
Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
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Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 
głosów „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. V.  
Podczas posiedzenia Członkom Komisji została przekazana informacja dotycząca 
funkcjonowania stowarzyszenia Forum Mieszkańców Wsi „SANŁĘG” – Lokalnej 
Grupy Działania i możliwości pozyskania środków finansowych na realizację zadań 
z programu  Oś IV Leader Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono. 
 
Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji.  
            
           Przewodniczący Komisji 
 
                              Jan Ziemniak  
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 


